
Zapytania z 3 sesji RMT z 18.12.2014 r. 
 

 
a) radna M. Olszta – Bloch – zapytała, jaki jest plan przeznaczenia 

docelowego dla budynku przy ul. Bydgoskiej 50/52 oraz jaki jest 
termin realizacji remontu i przystosowanie go do planowanego 
przeznaczenia ?  

 Jaka kwota i z jakich źródeł jest na ten cel zarezerwowana ? 
 

Odpowiedź została udzielona przez prezydenta miasta. 
 
p. M. Zaleski – odpowiedział, że budynek jest aktualnie do 
wykwaterowania. Budynek wygląda na połączone dwa, ale działką i 
architekturą jest jednorodny. Żeby cokolwiek robić w środku, to 
trzeba wyprowadzić rodziny tam mieszkające. To potrwa ten rok i 
przyszły. Przeznaczenie to remont kapitalny, a sposób wykorzystania 
będzie określony na etapie projektu remontu kapitalnego. W 
przyszłym roku będzie właściwy etap prac. Sugestia jest taka, żeby to 
było przeznaczenie ogólno publiczne, a nie na cele działalności 
zamkniętej dla ogółu mieszkańców. Kwestia operatora obiektu nie 
jest jeszcze rozstrzygnięta. To rozstrzygnięcie zapadnie w podanych 
terminach. 

 
b) radny M. Cichowicz – zapytał, dlaczego w uchwale nr 884/2014 

wykluczono rencistów z grupy osób uprawnionych do korzystania z 
biletu 15 dniowego ulgowego. Dlaczego ograniczono tę grupę w 
stosunku do korzystających z przejazdów ulgowych na podstawie 
biletów jednorazowych, wieloprzejazdowych na okaziciela oraz 
biletów jednodniowych i tygodniowych? Poprosił o dodanie 
rencistów do grup osób uprawnionych do zakupu biletów 15 
dniowych ulgowych. 
 
Odpowiedź nie została udzielona na sesji. 
 

c) radna D. Zając – zapytała, czy można zbudować zadaszenia w 
punktach Toruńskiego Roweru Miejskiego, żeby nie niszczał sprzęt ?  
 
Odpowiedź nie została udzielona na sesji. 


